JFK Assassination System
Identification Form

Date:

5/12/201

~Agency Information

AGENCY : FBI
RECORD NUMBER:  124-90103-10092
RECORD SERIES: HQ
AGENCY FILENUMBER : CR 63-4426-171
Document Information
ORIGINATOR: FBI
FROM: AL
TO: HQ
TITLE :
DATE: 07/08/1958
‘PAGES: 191
SUBJECTS :
SEBASTIAN JOHN LAROCCA
DOCUMENT TYPE: PAPER, TEXTUAL DOCUMENT
CLASSIFICATION :  Unclassified
RESTRICTIONS :  4; 10(a)2; 11(a)
CURRENT STATUS:  Redact
DATE OF LASTREVIEW:. 01/21/1999
OPENING CRITERIA: INDEFINITE, APPROVAL OF IRS
COMMENTS :

eleased under the Jaohn F. Fennedy

2 zazzination Fecards Collection Act of
1992 (44 USC 2107 Mote). Casef:MNw

Qo2oa [ate: 03-22- 202

# vo.1
" NW 68262 Docld:32332691 Page 1



-

AL 62-1152 - . AvEipAC

DETAILS:
A. MUTUAL INTERESTS OF HOQDLUMS AT MEFTING

I.. Orlrln : ' ' » .

On April 18, 1958, Albany.Confidential Informant -

"Tv28 contact with whom has been insufficient to determine reliability

and who is an Italian businessman at Apalachin, New .York, adVLsed
Special Abents PATRICK A. MUNLEY and JAMES C. MEE that ne was =
born and raised at Pittston, Pennsylvania, and that ne has known

DOMINICK ALAIMO, RUSSELL .BUFALINO, JAMES OSTICCO and ANGELO. SCIANDRA» ‘@

all of Pittston, who are hoodlums who attended instary
meeting aLQ;QW; HCBARBARA—=3P, !5 estate on November 14, 1957, as r*
beln” memoers of the'SWCLllan Group\ln the Plttston area.
L
: T-28 related tha SANTQ VOLPE of Plttston, Pennsylvanla,
is thethead of all the SiciliEWs™0nr the Bastern Coast and Lhat he s
probably tae individual who gave the orders for the meeting which ':;,

was held at BARBARA's T-25 sald that BARBARA, from his observationsg -~

Pann ylvanla

. of the SiClllaND, would rank about ether number three or four in

the SLc111an uroup S _ , . .

. The informant said that ‘the group that met at BARBARA's
was made up of wostly ' "muscle men" and aoparently Tew of the real

o leaders of the Sicilians, He said that from his kﬂOWledbe of the:.
Slcilians he would say that the meeting was for the purpose of

instructing those that were there concerning the new "bosses" so

‘that they would retuln\to their own areas and pass the word to other
.810111ans in the Jroup)

T-28 stated that the Sicilians for years have been

‘runninw'the rackets in the Pittston, Pennsylvania.area, and that

ne has observed the activities of the individuals mentioned above
who were at the meeting and others in the Pitt ston area, and knows
that they have always heen involved in some kind of 1lle zal actlvity.

. On April 25, 1958 T-28 advised SA MUNLEY that he had
talked to SALVATORE" (SAM) ALECCIA, with alias BLACKIE ALECCIA, an
associate of top hoodlum ANTHONY 'F. GUARNIERI on April 22, 1958,

de said that ALECCIA told- him that ALECCIA and LOUIS CORDI another’
issociate of GUARNIERI, were supposed to have attended the meethg

1t JOSEPH BARBARA4's on November 14, 1957, but did not make it because
>f having to work during the day. Informant said he did not ask-

.vhether they hdd 1ntendea to be at the meetlng in the evenlnb.ALECCIA
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allegedly said that the meeting was fof the purpose of naming the
.bosses and that the meethz was strictly a Siecilian Group. Informant
said ALECCIA beTieves the informant to be a Sicilian..-.

~ On May 7, 1959, T-28 1nPormed Si MUNLEY that
SALVATORE ALECCIA had appeared at 1nformant's place of business
on' Tuesday night, May 6, 1957, .and he had tried to get ALECCIA
talking, but -was uhable 4‘O'have nlm make any conversation. :

In ”erevt to the above Lnfo“matLon, it is noted
that the investigations of the individual top hoodlums who
attended instant meeting ‘have re;]euted tnat thby are all of
Italian origin and a major portion of them weie born ubroad and
became. nauurallzgd 01tlzen& of the- Unvted States, -

By ¢ette dated May 2, 1958 the New York Office -
forwarded to the Bureéau and to Albany copies of the report of -
New York State iActing Commissioner of Investigzation HRTHUR L. REUTER
on the activities and associations- of persons identified as
‘present at the residence of JOSEPH. BARBARA, Sr. at hApalachin,

- New York, on November 14, 1957, and the reasons for Lnelr presence.
This report bears date of hprll 23, 1958, ,

-+ "The report i1s a summary of the investigation conducted
by REUTER's office into captioned meeting upon instructions of
the Governor of the Statc of New York issued November 15, 1957.

The New York OfllCL received the. report May 1, 19R8
from Cblef Investigator HYMAN ROSENBLADT of the office of Commissioner
REUTER. It should be noted that the office of Commissioner of .
Investigation is no longer existent, having been supplanted by the
‘New York State Crime Comm1351or, set-up by legislative engctment
in lQSb RN ‘ oo : _

: ‘ The New York Office has forwarded summa ies of -
informatLon on individual hoodlums mentioned in the REUTER report
to 1nterpsted offices for thelr files on the purtlcuiar individual

. hoodlums.
~ hdditional details from this report will be set out
hereinafter, ‘ ' - _ : '
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In the 1nstance above related from. Commis31oner
REUTER'S repcert of JOSEPH BARBARA, S8R. bglng ‘stopped and
found in possession of a gun in New York City in 1931,
investigation has. determined that he was accompanied by NATALE
EVOL4&, - This was approximately 27 years ago. hlso with them
was VINCENZO COPPOLn :

The. data set forth from Comm1831oner REUTER' s
.report concerning BARBARA's arrest for murder hdve p”ev1ously
been reported. It is noted that: these incidents also oeccurred
approximately 27 years agzo,. and that the first murder mentioned
was allezedly due to a dispute between. the vLctwm and-SANTC
VOLPE, SAM VOLPF and CHARLES BUFALINO.. : ’

In .the second murder it 1is noted .that’ SANTO VOLPE
and ANGELO POLIZZI were allegedly involved and that during

- e investigation calls were traced from BARBARA's home to the

telephone of SALVATORE FALCONE and Brothers, 550 BleeCker
Street, Utica, New York. Brothers SALVATORE and JOSEPH FALCONE
were, of course, attendees atllnstantAmeLtlng_et BnRB;Rn s home.,

It is noted that ANGELO POLIZZI was a Detroit hoodlum
who v151teu JOSEPH BARBARA, SR. at apalachin, New York, not
dong befope POLIZZI‘S death in Septbmber 1957

Since the abovp-mentloned murders occurred nearly
30 years ago, it is seen that. the period of -friendship covered.
1s extensive. :

In connection Wlth the relationship between BuﬂBARu
and SANTO VOLPL, Albany Confidential Informant T- -29, wno ‘has
furnished reliable ‘informetion in the past, on February 10,

1958, made available to -S4 PATRICK A, MUNLEY]|

JFK Law 11 (a)
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Algso furnished by T-—’29\
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By memorandum to the Director May 9, 1958,
in instant case, the Pittsburzh Division forwarded copies of
a memorandum detailing comments made by an attorney in
Pittsburgh, Pennsylvania, Confidential Informant Albany T-32,
in respect. to instant meeting. T-32 was Iinterviewed after he had
indicated a desire to discuss the meeting with a Bureau ’
representative., Pittsburzgh commented that T-32 1s a pOllthally
prominent fizure and a- somewhat consroversial one since
uneconfirmed rum0v5 have linked him with r%oke* figures cver
a consilderable number of years. The rumors have never been
substantiated, according to Pittsburgh, Pittsburgh noted
that T-32 was very close to Mayor DAVID L. LAWRENCE. of ‘
Pittsburgh who is a 1likely successor to the governorship of
Pennsy¢van1a in the niext electlon. b

. It should be nbed that T-32 gave the impression-
to_interviewing agents that he felt there might be some
possibility JOSEPH FILARDO could be infiuenced to talk about
instant*meeting“as his attitude was far léss rigid than fhat
of CIVEL and his position cn citizenship more “tenuous. T- 32
stated fnqt hé icels that FILARDC may have aftended as a vietim
of the group. rather than a member of it. It ig believed an
Ttalian epeak? ng ageno would fare better in attempting to’
interview PILARDO. Both FILARDO and CIVELLA are mentioned

specifiically be 1ow by T-32. - -

T..32 was interviewed on May 6, 1958, by Special

“Agents DAMON W, PITCHER and JOIN S, POnTbLLn. He said that

after the meeting of the noodiums as Apalachin, New York,
he was telephonically contacted by NICK CIVELLA and an

elderly Ttalian whe owns & bake shop. in Kansas City (believed
to be JOSEPH PILATDC), They requested him to represent them

‘before the Federal Grand Jury and State Grand Jury in New

York Cltv T-32" ‘sald he told the hoodlums he was unable

to reprec‘Dt them directly, but would look out for their
1nteres s and would arrange for them to obtain counsel

in New York, which he did., T-32 did not identify the counuel

he obtained fow CIV"uLA and 1?Lu:alf{DO

T 32 met tﬁe two hoom]ums in New York Clty the nlbht
he nqd an eljat o! uVObk ap01ntnent they kepc hlm wa 1t1nw
until 12:15 A,M. When they aopeared they refused to say anything
to the attorneys. whom T-32 had arranged to represent them. They
saild that they had conferred with some unnamed persons while en
route to New York City and had been told to say nothing, and that

24
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they did not require the services of an attorney; however,
they did decide to retdin the counsel selected by T-32 for
thelr appearances the following day. . ~
]

'he informant related that the elderly beker (FILARDO)
was auturalﬂzed about 13 years ago and was-exbremely airaid . J
of losing his citizenshin and of being deported., He “udvno :
record, accordlng to T-32, and had never even been interrogated
ty police before, T-32 said he was unaole to speak Engzlish
& . very well and wal searéd to death.

I-32 said thqc FILARDO gave the lmpression he would
have tulkeu to tne attorneys except that CIVELLO coungeled
him frequently agzainst saying anythling, CIV?LLO told
T=32. that he would not and could not admit to him that he had
been present at the captioned meeting @nd his story.was that
he had been in the area to visit a giri friend who was. married
and whom he ¢id not care to involve. CIVELLC said that he . ' i
would be unable. to admlt to.the Grand Jury that it was raining
outside even if it was at the tlme he appeared before them.

T-32 2218 that the two hocdlums and the a\torneys ' |
‘conferred. for about an hour and a hﬂlx before the hoodlums ‘
appeared before the Grand Jury and the attorneys brlefed :
the noomiums on what questions they could refuse to answer
and ‘invoke the Fifth smendment, A series of possible questlons i

|
4

which they might be asked were reviewed: with them and CTVnLvG
would frejuently state, with re“veot to those directed to the
baker, "he can't answér that," - T-32 stated the review wag -
conducted In a reception room outside the room where the Grand
Jury was sitting. ' ‘ '

T-32 saild that numerous witnesses who had been
subpoenaed to appear and who had been in-attendance at the
captioned meeting were present and absolutely refused to
talk to one another and acted like strangers,

"P=32 related that he had no knowledge of the ?
subJect matter discussed 2t instant meetinz at Apalachin, !
: but related that from his_eype lence and various contacts
' he was of tle.opimion that in the a® 20's or early 30's a
national organization was. formed.for the purpose of contrelling
_ 1llezal activities. This organization had a national council
D and local "overlord' who would communicate with each other
W by courier not trusting mail or tele Dhone contacts., He stated
Lo he believed that JOE BIANCO was a courier in the Plttsburgh ’ \
' district. (It is noted that BIANCO was convicted in about 1951
; for Interstate Transportation of Lottery Tickets, He was
o arrested- at that time after getting off an airplane w1ph a
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T 32 said that after talkln* to both CIVELLO and
FILARDO -and observing CIVELLO's attltade toward answering

any questions about the Apa¢achin meeting he had formulated
‘the opinion that the meeting was for an illegal purpose

and -that those who attended. haw been warned that they are
mdt'to discuss 1ts purpose with anyone under any circumstances,
T-32 stated that he feels that the reorganization which he
believed to be the purpose of the meeting was not effected
because of the investigative attention the local, state and
federal agencies have been giving the meeting.

By airtel May 13, 1958, rhllagelan\ advised.that
Conflubntlai Informant T-33, who is widely acquainted 1in
the Ita¢1an underworld in Philadelphia and is probably one

“of the best persons in that area to develop information.

concerning captioned meotlng had heen contacted on Apr«l 15, .
2G ‘and on May 7, 1958, but was unable to furnish any: add1t10na1
information concerning any other meetlng.

Pa1lacelph1a reported that at the timc T-33 was
rcactLvated and eontacted on January 20 1958, he p011uud
out that the doubts of many concprnlnb Lhe QKlSLbﬂue of

a.mafia should now be settled in view of the pu01101ty

" concerning the. meeting of aooolums at ﬂpalacnln on November 14,

1957. T-33 said that he felt that the.proof of the meeting,
together with the Ldbuumuy of the persons there and the amouns
of ready cash on theilr person should be a concrete .example

of the power held by the mafia, The informant advised that
from -his contacts in South Pniladelphia, he had learned: that
this was a meeting of the bosses and under-bosses, but he ’
did not know the purpose of the meeting other than that’

there was some 'indication of discussion of business which-
concérned ALBERT ANASTASIA, ‘

- T=33 has reférrcu to the tnlla as the "organization”
and he insists that the "grganization' is the present day
mafia, -In- his ueocrlpuLo“?of the organization, its .membership
and activiti us,'uccordln‘ To Phllauelpnva e naa always
stated that fto be a member one must be an Italian, elther from
the 01ld Country or a dipect déecendent thereof and must be
sponsawca by a member of the drianization, He has pointed out
that by far the majority of the members of the orzanlzatlon
originate either from Sicily or from the Province of C dlafpis
near the top of the boot in Italy. Inforwmant is from Colapwis,
and is an dlien, He sald there are a few individuals who are
believed by him to be active with the organization whom he
believes originated from Napoli, Italy.

27
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" The follow1n~ investigation was conducted by Special -

‘ Agents PATRICK & ; NUNLEY and JAMES-C. MEE. on 4/?8 and b/l 2/58:

Confldentlal Informant Albany T- 34 wnose rellabillty
is unknown at, the'present time due to the fact that there have
been only a few cdontacts made with him, advised that he has been

~associated with JOSEPH BARBARA, SR. since March of 1955, and has

had access to the estate and home of JOSEPH BARBARA since that
time, o : : o o

He advised when he first becamé acquainted with Mr.

~ BARBARA -~ 1t was the usual routine for BARBARA to leave his . |

home about 6 AM, in the morning to go to the Canada Dry Bottling

Company plant at Endicott, New York, and that he would return

home around 3 PM for his meal andwthen would return to the plant
and return home later in the evening. He usually drave himself
to and from the plant and on hls bus1ness trips around the .
BingnamtOD, New York area. ,

He stated that the ‘-home of JOSEPH BARBARA was aleys
well supplied with food and drink., He related that in the
bagement of the ‘home canned goods, soup, soft drirnk, ice cream,
fish and other ifems are maintained in ice ‘creanm coolers, and that
also 1n a separate section of the basement are foodssuch as
oranges, grapefrult and other fruits., He stated there was nothing

unusual about the basement, no vaults or safes or any.locked rooms

maintained there. He relateo that in the garage BARBARA maintains
a walk-in meat cooler, an ice cream freezeér and a shelf- type
freczer wherein meats and vegetables are stored.

He stated that there is only one phohe line into the _ g

_ home of BARBARA, but fthere are connections from BARBARA's home

to the summer house and also to the two other homes that are
m&intained on' the BARBARA estate, He related the phone connections
between the main home and the. summer house and the two houses on
the estate are 'strictly house to houee phones and not conneeted
with the main telephone linhe.

: He Sald when he first was in the emQloy .of BARBARA he -
noticed that an Italkn couple named LUCILLE (Last Name Unknown)
and JOE (Last Name Unknown) visited the BARBARAs frequently during
the years 1955-1956, - He believed LUCILLE was a nurse and JOE
worked 1in a. furnLture store in Endicott, New York, He said he
also noticed that EMANUEL ZICARI v131ted BARBARA regularly. He
said that-from. what he observed ZICARI and BARBARA were old frlends
and frequently ZICARI brought hls wife with him. ‘
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He also advised that RUSSEL BUFALINO was a frequent .
visitor at BARBARA's home. ' S = . ﬂﬁ

He stated that from his reallection since 1955 there
ave been three what he would call big parties held at the home
of JOSEPHE BARBARA., He stated that in the Fall of 1955 a large.

jgroup of men was at BARBARA‘S home, He rel°ted that this gBroup -

numbered about 35 men; that in.the Summer of 1957 there was |
another large group of people, both men and women and this party
was con31dered an engagement paruy for BARBARA's daughter
ANGELA. The next large group that he recalls was on Novembér.IM,

1957.

: He related when each of tnese Troups was at

"BARBARA's home they appeared .to be regular barbeques

where people were walking around the estatc and steaks were
being cooked and other food was belng served to the “uests.

At no other time he Suld that he noticed any large
gathering in BARRBARA's home or onithe estate. He saitd that on

- humerous OCC@SlOUS BnRBARh had visitors at -his home during the

day at which time they would have lunch and visit and then leave
the estate, He said these luﬁcheons never included more than
three of ‘four 1nd1v1duals,»

In coﬁnection"with'the,November.lﬂ, 1957, group he
related he had no ‘advance notice that such a large group was
going to be at BARBARAs.. He said that on November 13, 1957, .
Mr., BARBARA told him in the early morning hours that there was
an order of meat at Armour and Coupany 1n Binghamton, New Yoﬂg
to be pilcked .up and that-he could.pick it up anytime during that
day.  He said that this was the usuzl thing for him becauge he
has been doing the same. tnlné since 1955, and had picked up

veaetables and fruit.af the Green Lantern, groceries from McTighe

Grocefles and other items at deferent stores at Endlcotu and
Blnghamton, New York : :

He saWd that 1t was hls joo to see- tnﬂt the flreplaﬂes
at the summer house 2ilways had charcoal ‘and wood and it was his
recollection that Mr., BARBARA asked him on the thirteenth whether

“or not there was enough cha xreoal and wood at the fireplaces but

he is not sure of phau,u

o
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. He relates that he recalls’ no activity at the _
BARBARA home on the- nlvht of the thirteenth of November, but
that in the mornlng ‘of November 14 around 9:30 to 10:00 AM
he noticed a few cars and a few people at the BARBARA home

v -and that thereafter individudls were gradually appearing on the

estate, He swid all of the visitors were men and there were no

wotien VlSltors -on that partlcular day.

- He- statel on the mornlna of: November 14 the only
strange Caf that was on the estate was a black Cadillac Sedan,
but that he did not know the license plate as to whether '
it was from New York State or any other state.,

He said that he dld not pay ‘any particular attentLon
to the people that were théere on that date and.did not know toat

. the New York State Police were checkLng the guests at BARBARA's .
“howse until about 7 or T:30 PM in the: evening when he went to the’

Canada Dry Bottling Companr to secure some parts to fix a pump-
in one of the houses on the estate. He said he went to the .
Canada. Dry Bottling Company -and could not locate JOSEPH BARBARA,
JR. and then went to O'Brien's Heating and Plumbing at Endicott
to obtain a part there, and on his return to the estate was'
stopped by the New York State Police at which time they asked
him. to identify himself and -asked him what business he had at
BARBARA's estete. '

- He stated thut during the day of Vovemoer 14 he
did not notice any. unusual act1v1t1es such as any of the ﬁuests
going -into the. woods or 1eav1nb the estate.

On- the~morn1ng of,November 15,1957, he said that he

saw a pink Llncoln-and a dark colored sedan in BARBARA'S. zarage, . -

but he did not observe.any strangers at the house that day. He
related that ne was;not in BARBARA‘S home until November 17,
at which time he dld not notlce any strengers at the home

’:ﬁ% bt ted that-he Has Wathered no 1ideas from anyone _
4n the BARBARA famlly or anyone at BARBARA'S home as to the reason
for the gathering there Novémber .14, 1057 '

He stated that he observed that ANTPOVY FRANK GUARNIERI
wag at the BARBARA home early in the .morhing of November 14, 1957,
and he believes that he observed JOQSEPH CnPnLﬁCES at one of the.
fireplaces that morning. He sald he is not sure of this
identification. . - : ' :

=
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“He related that Mr. BARBARA, SR. did not leave
the estate -that morning, but that JOSEPH BARBARA, JR, left
the estate with the BARBARA Cadillac. and came back with it .
about 9 or 9:30 AM and then drove away again in one of the other
BARBARA. cars, ' .He related-he did not see JOSEPH BARBARA, JR.
return with the car and did not know whether anyone was in -
1t, but did see him driving away with one of the other cars.

“He was shown a group of photographs of individuals
believed to be at BARBARA's on November 14, 1957, but stated
" thiét he was unable Lo identify any others other than the oneés
- he mentioned above,:because he did not pay particular attention
to the individuals and had spent most of his time that day working
on a punmp that was out of order at the home that he msides in
on the estate, o : S

_ _ . He advised that during the year 1957 Mr. BARBARA

had been i1l and did not follow his usual routine of going to
work daily. . He stated that in the Summer of 1957 he periodically
went to the Canada Dry Bottling plant for a few hours a day and
spent most of his time on the estate, He said that during the
year he -nad gone to New York City, Buffalo and New Jersey for
several days at a time, but generally he was accompanied by his
doctor. R o »

, - Since November 14, 1957, he related that BARBARA, SR.
has not left the estate and there haw been very few callers -
at BARBARA's home. He related that EMANUEL ZICARI is a regular
caller and has generally been coming to see the BARBARAS. on
Friday evenings around 5 or 6 PM, usually staying for one hour
and then leaving, He related that during the past few months
_there have been several luncheons held at the BARBARA home at
‘which lawyers from-the Endicott and Binghamton ares have been
in attendance, He related that he believes that during the year
1957 Mr. BARBARA had more individual callers visiting at his
home than in-the years 1955 and 1956, .

g - He stated that he sees BARBARA generally daily and
that at the present time BARBARA does not look good to him and
has indicated to him that he does not feel too good, He stated
that Doctor BORELLI generally visits Mr, BARBALRA every Sunday,.

;

34
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. .The report of New York 3tate Commissioner ARTHUR L.
REUTER mentioned previously in this report, reflects that the
above ‘meat was ordered on November 5, 1957. Confidential
Informant T-34, mentioned previously herein, advised that
he personally picked up the order and delivered it to BARBARASs

“on NoVember 13, 1957. B

- Dr. LOUIS BORELLI, 106 Murray Street, Binghamton, New
York, advised SA MUNLEY confidentially on March 6, 1958, %that he
has been acguainted with JOSEPH BARBARA, SR., and his family for
-rabout. four or five years and that he has had BARBARA, SR,.,, as
a patient for the past year and during that time. he has seen
him many- times at his home and at the Charles S. Wilson Memorial
Hospital, Johnson City, New York. ' ‘ :

'~ He related that BARBARA, SR., has a very bad heart
condition and that he believes that an operation performed on
him, in. early part of 1957 has been responsible for his living -
out the year. He said that he is very bad right now and any
.excitement would cause him grave trouble and may even kill him.
He said that he has been under orders not to work and not to
--engage -in any activity at all for the past yvear, (but "that he has

not been following these orders as strictly as he would like him
to doy - ’ - - '

L He said that in all his trips to BARBARA, SR.'s home,
he never noticed anything, that would indicate that BARBARA, SR.,
w8y engaged in.ény’illegal,activity. During the summer, about
the later. part of June or July, BARBARA, SR., called him to his
home especially to see a Mr. POLIZZI from Detrolt, Michigan,. who -
was visiting there, and” when he, BORELLI, checked him, he found
he was suffering from a bad heart and gallstones. BORELLI stated
he told him he better return to his home and his own doctor
because he was in bad shape and could not survive an operation
which would be necessary because of the gallstone condition .
he had at the timel ° . :

o He stated that oh.ancother occasion he went to
BARBARA's home. to see a son of DAVE OSTICCC from Pittsgon, -
. Pennsylvania, who was also visiting BARBARA, and this boy - -had
been turned down by the Army because of a poor heart, but that
he examined him and found that he was in good health and certified
that the boy was in good health so thdt he could enlist in the
Army. - ' ' ’

- 51 -
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: He stated that Suites 1505, 150b, and 1507 were
eso¢01811y used by these ﬂﬂ@lVlduals and IA\f was known that
: RBO.m@nd JIMM OYLE utilizwd thb

_. A\
CARBO and DOYL alias of JAMES PLUMERI, are top
hoods of the New York Of7 Jﬂe:

BUFALINO is a philadelphia'top hoodlum.

CanidentiaW Informant T- 38, who resldes at the
Forrest Hotel, advised in 1953, that the D & H TV Company
had offices on the second floor of the Forrest Hotel and was
frequented by EDDIE COCO and other well-dressed Italian-looking
gangsters 1nciud1nb ANTHONY CORRAULO ‘with alias TONY DUCKS3,
and FRANKIE CARBO, ‘ Co

He acdded names M, Gi NOVESE,and BILLIE BROWN.appéared
on the D&H door ‘ . _ '

CORRALLO is a top hood of the New York. Offlc
BROWN is & matchmaker for Madison Sguare Garden, New Yor“ City,
and EDDIE COCO is now serving & life sentence in Florida  State
Prison for murder. -

_ On January 29, 1958, and February 14, 1958, T-38
advised SA EDWARD F,., DE ROSA that the D & H TV is out of
business. He stated he knows of no meetings having been held
at the Forrest Hotel by any hoodlums. He also stated he knows
of no hoodlums who presently used the hotel as a hangout. He

-advised that the last couple: of yéars he has noticed an

individuals who "appear to be hoodlums” hanging around the
hotel and added.that the hotel 1s now under new management.

Oon Marci 12, 1958, MABTT DOWNEY, Switchboard Operator,
Porrest Hotel, adesed SA VICTOR CARRELLI that the management
of tha% hotel has changed ‘complefely in. Narch :1957, and she is-
the on;m employee Pcm81h1n5 She stated that many publicized
racketeers formerly fr equcnted ‘that hotel, but no longer do~
since the management policy changed and nod longer.caters to
the hoodlums. She stated she knows of no meetings havinc been
held at that hqu L by hoodlums 1n the past.

- 84 -
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Attending En Route Companibns o ' ‘Companions
HooCium Via - _En Route Return Via Rofrwwjng

LOMEARDOZZT 2. REDTER's report ref1eotu that
(Continued): when stopped by State Police road-
: block, LOMBARDOZZI was in automo-
blle with EVOLA, RICCOBCNO and

FRANK CUCCHIARA of Bostons

3. RETTER's veport_suggests
LOMBARDOZEI possibly cams by at
as he was on foot when anesSione
¥4 Qtate.*J:tHZTu This inconsis
is not made clear by “he repurt It
1is noted LVOLA iInformad that he,
RICCOBONO, and T)MB‘QDUW”J d"ove up
- from New York City and this would
.appear to be the best eviucnbe _ B
available, , _ o S !

i, REUTER?s repo“t reflects that at
the Del Motel on- “"/‘”/VT were

: CHARL&S S, CHIRI and JOSEFH RICCO-
BONO, EVOLu was at ®thz Carlton
Hotel as set out above,

ANTONIO - Automobile JOHN Automobilé' - JOHN MONTANA
MAGADDINO of "JOHN - = MONTANA | . .

~ (Buffalo) " MONTANA o o ‘
| 1. As indicated ip Buffalo letter
to -‘Albany 4/11/58,

- . . JFK Law 10(a)2

| and 1t 1s assumed they
returned 1in the same fashion in
wahich they arrived, It is not known
whether MONTANA reuu“ned dlrchLy to
 Bu1faio or not,

STEVE Automobile(?) JAMES V, Unknown Unknown
MACADDINO - LA DUCA(°) - , -
(Buffalo) :
1. See Above under JAMES V., LA DUCA
for supporting datq.

JOSEPH Automobile JOSEPH Automobile JOSEPH PROFACI

. MAGLIOCCO "~ PROPFACT
(New York)

105 - 1[93-¥%Q94/7/
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what was the purpose-of the meeting at JOSEPH BARBARA's Apalachin
estate. = He said the only thing he obtained in. his conversations
was that: the "Big Men" were meetingo The informant added that by
"Big Men" was probably meant JOSEPH BARBARA, SR,, JOHN C, MONTANA,
and others. The informant sald he .could not find OLt exactly why
they had been at BARBARA‘SO -

Confidential Informant Albany T— 28 mentioned preViously

herein, a dv1sed SA'S MUNLEY’and JAMES C, MEE on April 18, 1958,
that JOSEPH BARBARA, SR07 from- his observations of the oic1lians
(whnm he alleged composed the g”oup meetingb'would be about number
3 o number 4 man in the group:leadership. The informant said
that the group which had met at BARBARA!'s was made up of mostly
"muscle men" and apparently few of the real leaders of the Sicilians. {
The informant said he believed that WILLIAM MEDICO of Pittston, =~
Pennsylvania, should have been at the meeting because he believed
that MEDICO was directly -under SANTO VOLPE and was considered a

big man in the Sicilian group., The informant said he- thought that
YSWIMMEY" DI BELLA of Pittston, Pennsylvania, and ancther individual
whom he identified as "SLUGGER" of Pittston, were probably at the
meeting and that 'SLUGGER" had been a chauffeur for SANTO VOLPE and
~had'driven him many timeo to New York City. )

By
“ .
! .
);

i
U VP S NPL.

- The informent said that from his observations 1n the ,
Binghamton-sndicott New York area ' JOSEPH BARBARA 2 SR, does not
have any one individual who would be known as his ’riphthand man, "
Hé said that BQRBARA 1s ‘looked upon in:the area by the Slcilians -
‘there- as a "king and may be. the- head of the Sicilian group tnere.

“In respect to "SWIMMEY" DI BELILA,. “the. informant said that
- from his. own knowledge and personal’ contdct with the Fittston group,. !
he would say that "SWIMMEY" DI BELLA would be the type who would Lo
follow orders to kiil someone, such as -ALBERT ANASTASIA. It was
the informant*s opinion that ALBERT ANASTnSIA was -murdered by the-
Sicilian group beoause he Was endeavoring to take control of 1;.

. - Confidential Informant Albary T—36, previously mentioned
herein, advigsed SA . PATRICK A, MUNLEY on April 21, 1958, that he
"had obtained information concerning instant meeting from conversa-.
tior.s with. ANTHONY ‘FRANK GUARNIERI, hoodlum who:attended instant
, meeting, The informant said that on. questioning GUARNIERI about
- the meeting, he ascertained that the "Big Men" at the meeting werg ,
JOHN MONTAN:. (Buffalo), SAVERIO and PASQUALE MONACHINO -(Auburtd, N, Y)
RUSSELL BUFALINO (Pittston,. Pa.)g representing. SANTO VOLPE.of
Pittston; JOSEPH and SALVATORE FALCONE (Utica, N,Y,); VITO GENOVESE
, ‘(Newark), ‘and a few others whose names he eould not recqllo He -
" ~3aid the rest of the in61Viduals at the meeting were chauffeurs and .
bodyguards. o . . j
|

118
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,TﬂeVlouslv mentloned hereln, succ1nctlv characterizes captioned

meeting as follows: "The cohvergence of these men, many

from conslderable distances, at Apalachin on November 13 and

1L, clearly indicates a planned meeting. Theipr eccommoaatlons_

‘were. “ecefved in advance by the BARBARAS,‘+h01P food was

ordercd -in advance. The lact that- several trevelcd by airline
under falsc. names indicates that tﬂGlP purposcs were secret n

Confidential Informant Aloanv <li6 has been
contacted on a number of occasions in respect to 1nstant

| meeting and he said that he has talked to EMANUEL ZICART,

PASQUALE TURRIGIANO and BARTOLO ”UCCIA,,al of whom aftended
the captioned meoting and in his conversations with these
individuals, T-L46 -said, he has been unsble to develop any
information indicating the reasons wny the group met. He said.
that in his conversations. with them the best information he
could obtain from them wWas the fact that BALREARA, SR. had been
a very sick man for the past year and -that these ‘individuals
were all old friends -of BARBARA and were ¥isiting g him because
of that reason. The informant said that he is now making
efforts. to locate a mutal friend of the mentioned hoodlums

who attended the meeting who might be able to- farnﬂsh him with
1nfowmatlon obtained from them.

Confidential TnfOPment.ulbany -8 has been interviewed
on a number of occasions and he advided that he has been in
conversation with JOSEPH 'MARCONI (brother.of LOUIS MARCONI,

associate of some Apalachin hdodlums particularly ANTHONY F.

CUARNIERI) on several occasiohs but has been unable to develop
any information from MARCONI regarding the reason for the
meeting. - The informant said he has more or less steered

the. COHV@PSuthH to this: Dartlculur affatr but has beep unaole

to get any response from MARCONI other tnan that a group of
Ttalian friends met to have a big affair; meaning, . eqteng,
drinking. and garbling. The informant will continue his e°forts
to- ascert°1n the reason for the meeting. '

Conf1dent1a¢ ;nformant Llbany T-52 advised that
over 20 or 25 years ago the subject, JFSZPH BARBAR4L, SR., was-
known to Have been an associate:of S4NTO VOLPE, West Pittston,
Pennsylvania. T-52 related that VOLPE-and othcrs in the ‘
Pittston arca weére associated in-coal mining-activities. He
stated that a1l the Italians who are- known uodqv as hoodlums,

. engaged .in gambling. and other activities, mostly originate.

from the Pittston, Pennsylvania area and that SANTO VOLPE was
considered the boss of all the Itallaﬂs in the areca.

._]__31...

R N e~

' NVY 68262

Docld:32332691 Page 17



C Q o O

AL 62-1152 | | .

By airtel May 8, 1958, the Newark Office informed the Bureau that
Lieutenant JOHN HUNT (NA) 'of the New Jersey State Police had told SA's MARTIN J.
GASS and OLIN[L JESSUP on May €; 1958, that a source had informed hiwm that
ANGELO BRUNC of Philadelphia, Peanylvanla, then residing in Miawi, Florida,
was in the process of selling all his holalngu in Pbllaaelnhla and alleteuly is
thtlng ready to move in on,tge gambling in Cuba.

The same source also stated, according to Lieutenant HUNT, that the
Apalachin mcetln“ had been called for the purpose of each member contributing
.$10,000 to a fund which was to be used in- backing FIDEL CASTRO {Cuban Rebel
Leader) in his attempt to take over the control of Cuba. In return for this
support, they would obtain the concessSion forgambling in Cuba. In addition
some of the money was allegedly to Pe used in Caracas, Venezuela, to set up
gambling - establishments. Lieutenant HUNT pointed out further that Attorney
ANGELO MAIANDRA of Camden, New Jersey, who represents "the mob” and who was also
the Deputy Mayor of Camden until recently, had taken a tr‘p to South America
about a year ago and was alleged to- have gone there to see about obtalnlng‘
concessions for gambling.
_ Confidential Inf ormant T-36, previously mentloned, informed on
April 21, 1958, that ANTHONY F. GUARNIERI, hocdlum who atteanded instant meetlnb,
durlng.conVCreatlono has told him that captioned meeting included as one of
the watters discussed "Havana gambling' since LOUIS SANTOS from Cuba was there
for only a short time and was in BARBARA'S home talking to the ”big men.' The
infornont said thet he did not get any information on the "big wen' because
GUARNTERI said he did not know who was. in there and there were so wany around
the place that everybody was moving around in and out of the houue and he did
not know whanSANTOS was actually talking to at the time he was there.

6. Ot ar Gambling

T7-36¢ also said that on ancther occasion wher he telked to GUnRNILRI,
GUARNIERI told him that the monesy wen in the group at Apalachln had been
connected with gambling (horse roouws, boeAmaxlnH, dice gawmes, etc.) where they
have put their mopey into small operations of other individuals and built up the
operations with their connections. He qald they would take a small "bookie"
and give him financial hacking and then "throw their business" to him frow
other sections of the country. He said GUARNIFRI told him that if the smell
bookie d1id not cooperate, then the woney wen would cut out his facilities for
getting results and blﬁcuList bim with the group; or, according to GUARNIERI,.
if they were in = Eambeing Toom operatlon and did not cooperate with the money
men when the meney wen became. interested in them, they would make it miscrable
for the gawmbling room operatlon so that it would be forced out of business by
frequent arrests or lac of ru51ﬂeoa., :

The. informaut commtnucd that GU?RNIE?I has bteen a- lottery tlcPet
: operator in-the past but has not been in this racket since 1948 and that
¥ QUARNIERI is 2 smell-time gambler and could not do any big-time gawbling because
he does not have snything. The informant said he has been trying to make a
living at the dress wanufacturing business but has not been too successful at
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that operatioﬁ'either; (The informant. moant GUARNIERI had been trying to make
a living at the dress manufacturing bu iness.)

In connection with the lottery, attention is directed to the
interview of AMEDEO BERSANI of Syracuse, New Yorik, previously set out in this

" report. BERSANI acdvised the agent that he thought the Apalachin wmeeting had

been held in regard to lotteries. BERSANI also stated that VITO GENOVESE, who
was in atten aance, was the outstanding lottery organizer and operator in the
Unltei States today and the Apalachin group needed him because of his know-how.
and ability to vake conn€ctlon>, QlLuough 16 1s not a. Sicilian.”

By airtel February 26, 1958, Dallas adv1ocd the Bureau that .
Confldeptlal Informant T-59 had 1nform ed that he has known the CIVELIO family
all of his life and went to school with CHARIES CIVELLO, brother of JOSEPH
FRANCIS CIVELLO, who attended instant meeting.

* The informant said that he was aware of the‘”setup”‘ig regard to
JOSEPH CIVELLO'S visit to Apalachin, New York. He said that CIVELLO was invited
to attend but was reluctant,to furnish details of the invitation. .

The informant indicated that "they" wanted: to know from CIVELLO
the’ present political setup in the- Dallas-Fort Worth area and whether Dallss
would ke good" for certain organized. activity at this time such as gambling.
devices, headquartcrs ‘for a narcotics route. to the east or oww interests..

CIVELLO statﬁd, according to 1nfo*mant,,that Dallas had never had
an organized. syndicate and never would have one. According to the informant,
CIVEL™ further pointed out to the group that there wereswall-time gaublers
and other hoodlume on individual bases who had operated ;p theé past but they
never had any nationzl conn iection. By letter dated May 5, 1958, Dallas advised
that thisg .informwant has bt&P unable to furrlﬁh ‘any further 1nforwatlon
concerning ta1o watter :

On May 12, 1058 confldenthl Informant T- 60 advised SA PQTRICK A.
MUNLFY that he was 1n Buffalo, New York, when the Apalachin meeting took place
on Nevember 1& 1957, and when the information appeared in the nevspapers, all
the hcedlums in Buffalo discussed it to some extent at the various. bars there.
The 1“form0nt said that from all the conv rsation he heard, no one had
infovmatlon concerning the reason for the ‘meeting. The prebumptlon by all was

“that it had to do with the rackets, gambling, narcotics and illegal alcoliol.
~The informant meutlonpu that another group of people who knew the individuals

in the Buffalo area who had attended the weetiqg wag  surprised that these
individuals were associated with the group at’ Apalacq1n tecause the Buffalo
individuals had such good reputations and were in legitimate businesses at Buffalo
and vicinity. He said one of the individuals was closing his bar and restaurant
because of the publicity of the Apslachin-meeting. The inforwant said he did

"not know the name of this individual %ut thought it was CARLISI. (ROY CARLISI -

of Buffalo is a bar owner.)

- 149 '_ .
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8. ‘RoifingiFun

‘past-a ma jor: hoo&lu grtlcular connections with oootlegb*nn uﬂd paﬂbllng
and now, ”l rltlmate Cadvised in ‘connection with cqptlone¢ meeting-that he had
no perso 1 1nformatlcn about- Wav it was held and had not received any
1nformatlon from anyone who attended it. He said, however, that it was certain
the purvdse of the meeting was fluvﬂclal The 1nforrant said. that tihis was the
only yossi%lo explanation:based on his. years of" cxperlence with hoodlums of this
type. He said that the: only erlunatloL of the wide attenaahce including
peopls from the West Coast, Texas, etc. was tbatm$hcfﬂcet7nh had a Ffund-raising
purpcese’ or, in .the 1pfoxwaﬁt s words, fhat they-“Were "gettin together &

Jackpot" to influence legislation o:‘ﬂgr investments.

It is noted that SANTO "?AT FICANTE, JR. was at the wmeeting onﬁ it would

appear loglcal that a- prime investment Con51curea was ube Havana gambling
enternrlse wentioned previously in 1nstant report. x

t
\

Tn- this connectlon, Confldentlal Informant T«o3\adV1sed SA EDMUND L.
MC NAMARA of Boaton (as 1 v1ously reported, page 13, report of SA ARTHUR V.,
HART, March 5, 1058, Albany) that on the evening of February§, 1958, saM
ROSENCRANZ, "front" man of Boston top hoodlum FRANK CUCCHIARA, ©51d him the
Apalachin meeting hed caused a lot-of trouble. ‘ROSENCRANZ. ﬂlln“edly said he
uncerstood that the purpose of the meeting was (1) to discuss the murder of
ALBERT ANASTASIA -and (2) to see if the group could get together. with certain
law enfozcem:nt officials and make a ﬂeul whereuy they would stop the iwportation
of narcotics from FBurope and in return would be allowed to run gaubling
enterprises in their, various locations without hindrance Prorﬂ law enforcement
officials, ‘

9. AIBERT ANASTASIA Operations

As previously set forth. in the report of SA ARTHUR V. HART dated
March 5, 1958, at Albany, a number of sources has advised that the Apalachin
meeting was called for the. purbose OF discussing what was to be done atout
ALBERT PNAbTKSIA S operations. e

By airtel May 6, 1978 Vew Yo advised that a review reflected that
AIBERT ANASTASIA had the follow1ng ullefe Aterests;

1. Date in respect to ANASTASIA'S appsrent attempt to obtain the
gambling cc“ce851oa at the Havanz Hilton Fotel in. Cuba -have previocusly been
set forth. - . .

2. ANASTASTIA was a powerful boss of the New Jersey-New York
waterfront, according to the New York City Anti-Crime Committee. . ANASTASIA.
bhad strong control over the East River piers and the: Broohlyn plers with control
of shylocking,numbers, bookmgklng and narcotics on these plerb.
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at the weeting were interested in.

The 1nformart said that he was not personally acquainted with JOSE
FRANCIS CIVELLO of Dallas, Texas, who attended the meeting, but was acquglnted
with T-67 frow Dellas who he. thought would be acquainted with CIVELLO and
would certainly be in a posit1on to know individuals in Dallas who would know -
CIVELILU and who could, in his opin ion, - oLtoln from CIVELLO the reason he
attended the Apalachin meeting..

_ COlLlQCutlaL Informant T- 36'adv1°cd on May 9, 1958, that he had had
one cor*act with ANTHONY ¥, GUARNIERI since last interviewed. He said he asked
GUARNILRTI what was going on at the meeting and GUARNIERI told him that the
"money.men" were - "figuring thirgs out." The informant said that GUARNIERI
had given hiw sirvilar informetion in the past He said that GUARNIERI then
explained that frow the conference of the "moncy men" some one or two of the
group are told that they are going to be set up in sove business someplace
where it is thou{ht that the business involved ' would be 2 good business. he
informant asserted that GUARNIERI said it might be a legitimate business or a
horse room, lottery or other specialty like. that. The informant said he asked
GUARNIERT if anything was decided on the day of the meeting and GUARNIERI told
him that he &1d not know but thought it broke up too fast for any decision to
be made. C . . , [

Confidenthl Informant T-28 -advised SA PATRICK A, MUNLEY and SA
JAMES C. MEE on May 1, 1958, that SALVATORE AIECCIA, frlend of ANTHONY F.
UARNIERI who at*enae@ instant meeting, told hinp on the night of April 29, 1958
Lhat the. meeting was for the purpose of introducing the 'younger wmen to the older
men in the group. and for dividing and assigning tcrrltorv. -The informant said
that he. coulﬂ not get any other information.

12, Illegal Alcobol

It 1s noted thqt a major portlon of the noodlumo in attepdsnce at
captloncd meetlnéfnﬂe prehibition violations and bootlegging expericnce in
their backgrounds., It appears logical that they. are curren tly involved in some
1nstanﬂes in 1111c1t alcohol operations.

Confidentinl. Irformant T 63, prev1ously mentioned, for example’ nas
advised .thot: SAM ROSENCRANZ, FRANK CUCCHIARA'S "front* man, told him on
January ]3 1953, that he. Haq an illicit still apparently operating in Rhode

Island “nd w1tnout specifically stating, indicated that FRANK CUCCHIARA was the

flnanclnl backev in this.still.

By 1etter‘déted”February‘6 1958, the Buffalo Office advised that
JOHN FOY, NA,'NCW York State Safety CO““lSSlOu; who. conducted an-investigation
relating to the. Apalachin meeting for Governor - AVERELL ‘HARRIMAN of New York,
told. SAC VESLEY G.. "GRAPP that his investigation indicated a- principal regson
for the meeting was arrangements for- obtaining sugar ‘to manufacture 1llebal
alcohol :without. it being traced. FOY was reinterviewed by Buffalo and on
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inforuant said, he heard NICK ALATMO (DOMINICK ALAIMO who attended instant
meeting) and SAMMY DI BELLA, associates of RUSSELL BUFALINO (who attended
instant mecting) disbussing the purpose of the weeting and they in their
conversations said that this wos the purpose of the meeting.

The informant related that. the only one who .told liim directly the
purpose of the meeting was LEONARD BIANDINA but added that on three other
occasions he overheard conversations indicating this was the purpose of the .
wmeeting. He said BLANDINA did not institute or commence these conversations

but they were conversations by ALAIMO and DI PELIA. R
The informant said the.instant meeting was to include jobbers,

wmenufacturers, truckers and others who would have only a financial interest

and the meeting was for the purpose of deciding what proportion or what interest

or what phase of the operation each would have when they took control of the

irdustry. The informant said they intended eventually to put pressure on

buyers to force then to buy garments from their group. '

\ The informant stated that SCIANDRA and his associates in the Pittston
area intended to completely dominate the area from Binghamton, New York, to -
Buffalo, New York, as they had assurance that they would have garment trucking
rates. from that area to New York City guarantecd to them. It was their intention
to use thé’plantdf.SCIANDRAVfor:Cutting'and distribution and any garnent.-

W ‘York would be forced to cperate through SCIANDRA'S

Plen, according to informant.

15. Control of Vending Maochine Businmess.

‘ As previbusly setvout-in”tbe'report of SA‘ARTHUR V. HART dated .
March 5, 1958, at Albany, page 21, Confidential Informant T-22 advised that
THOMAS ALQYSIUS.MARINO, was., a New Yorx top noodlun, said that the.

Apalachin weeting was for the purpose of orsanizing tre vénding machine business -
& . n 1 & A - L& &5 2

throughout the United States. The informant said he got. the impression fron
MARINO “hat this would include ‘slot machines as well as Jjulte- boxes and .cigarctte
machines. MARINC. mentioned. that he ard JOINNY ROBILCTTO controlled this

organizational drive in.Brooklyn, New York. .

I. MEETING BROKEN UP BEFORE COMPLETION OF AGENDA

As previously set forth in Albany airtel to Burcau May 12, 1958,
the New York State Police survéillance of instant meeting was set up on the

early afternoon of November 14, 1957, and vas detected by persons at BARBARA'S

residence shortly thereafter. - As has previously becn.reported in several )
instances, persons fled through the woods to escape the roundup and were located
by the police. It is indicated that the neeting was rather rudely and abruptly
terminated when the Police activity was detected and it would thus appear that
the meeting had not gone ‘to its-.contemplated conclusion,: SR
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Act 5 (g) (2) (D) CONFIDENTIAL INFORMANTS

/_

T-3 P | Buffalo Divigion.

T-4  New York Confidential Informant NY 169-¢, ° o T

T=6 Albany PCT RICHARD T, MORRISON, JR., a ouleowan for
Canada Dry Bottling Co10any of Endicott, Inc,, over
10 year period, \

. T=-8  Albany PCT JOSE { CHITTENDEN, ‘Privese Detective,.
Binghauuon, New Yorik, _ :

T-16 Buffalo Confidential Informant BU 14-C,

T=1Q Detr01t Confidens ial Informant DE 370 ¢, an individual
on the secondary 1budbruh¢p level of the LICAVOLI~
BOMMARITO-RUBINO Gr oup 1n Detrcit, according to Detroit

letter to the Director dated May 16 1958, S ;
T-22 New York Confidenuial Informant. NY 2151-C,
. ¢ \V/\
T-25 Pittsburgh Confidential Informant PG 514-C, .
T-28 Albany PCI. ANTHONY M, POLICARE, Apalachwn, New York, ‘
‘ operator of Tony!s- Inn, Route 17. . , e
T-29 EDWARD VITKUS, Intelligence Unit, U.S. Trea ury Department, .
blnfhamton, New Yﬂ Ko ‘ S Co
7-30 SAMUEL 4. KLUGER, Cashied, First Natlonal Bank of Wyoming, B
Wyoming,’Pennsylvania. o ’ : ' o R

T-31 Miami Informant MM 647 PC, 85 related in Miami airtel to
Albany dated April 17, 1938

PR AR

T-52 CHARLES J., CAPUTO, lltt“burﬂh attorney, who 18 very close
to Mayor LAWRENCE of, Dltusburgh and whom rumor linke to .
racket figures, He is assistant solicitor of the City of" 7
Pittsburgh and acts in a liaison capacity between Mayor
LAWRENCE and the Governor, through contact with 3Senator
JOSEPH BARR, head of the Democratic Party in Pennsylvania,
CAPUTO!'s office is 400 Bakewell Building, PlCtobuPFh pPa,
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AL 62-1152-
T=33 Philadelphia Confldentlal Informant PH 251-C, as set out ’
. in Phlladelphla airtel dated May 13, 1938

T-34 Albany PCI MELVIN J, BLOSSOM./an employee on the estate

of Top Hoodlum JOSEPH BAPBARA SR,. Employed since March,
95. .

T-3% JOHN PERHACH, Investigator,. Distrlct Attorney's Office,
Broome County, Binghamton, New York, who furnished a list '
of all local ‘telephone. calls from the home of- JOSEPH
BARBARK SR, for a period of a year.

T=36 Albany PCI LOUIS DIMBRO, Binvhamton, New York., = .

T=-37 FRED LUSSEN Inspector, Manhattan West Detectives, New
York City Pollce Department, v ,

_ T-38 New York PCI‘EDDIE BORDEN a resildent of the Forrest Hotel,
) New- York City, as quoted in New York airtel to the
Director dated March 13, 1958,
. T-39 PCI FRANK SMITH, Buffalo Division, as set out on Paﬂe 3,
Buffalo letter to ﬂlbuny dated April 11, 1958.. :
) j

T-40 Deputy Inspector GREEN, Manhattan West Detectlve D1v131on,
New York City Police Department /

T-41 Detectlve JOHN J, O'FLAHERTY, New York Clty Pollce Department

L. T=42 Kanoao City PCI MARY FRICK

T-43 Lleutenant JOHN THOMPSON, Central Intelllvenoe Squad,

J New York City: POllCG Depurtment, who informed SA oTEPHEN L,
HALPIN, January 29, 1958, as set out in New York 1e ter to
Albany dated April 2, 1958 _

T-4% ROBERT MC GUINESS, New York State Joint Legislative -

Committee on. Government Operations (Watchdog Committee),

217 Broadway, New York City, who.furnished information ©o

SA WILLIAM DAVID KANE, March 10, 1958, as in New York alntel-
to Albany dated May 14 1958,

-168~
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AL 62-1152
T-45. Lieutenant JOUEPH SUAREZ , - 25th Pre01nct Detective Squad
New York City Police Department, who fuvnished
information to SA HUGH G. FORD, February 15, 1958,
T-46 Albany PCI FELIX ANTHONY JULIAN, Binghamton, New York,
T-47 Albany Confidential Informant AL 2937-C. -
T-48 Albany PCI LOUIS J. FARONE,
T-49 Albany PCI JOHN CAVACCHI.
T-50 Albany PCI TOM DE LORENZE,
T-Si,ﬂAlbany PCI WILLIAM C, MORRISON._
T‘SE MARTIN HOLLERAN,,Coél Dealer, Binghamton, New York, who
has furnished reliable information in the .past,
o : B S ' - ' i
T-53 Unidentified source in Potter Bank and Trust Company, |
, _ Pittsburgh, Pennsylvania, as set osut in Pittsburgh .
- airtel to Aloan dated. Aprll 16, 1958, i
Tt§4 FBI representative (Legut Havan: ) ' R
-55 Miami Confidential Informant: MM 416~ -C, as set out in !
report of SA STEPHEN J, LABADIE dated February 20, 1958 :
Miami, entltled "SANTO - T?AFFICANTE, JR,, AR,
7-56 JULIO HWRNANDLZ Sales Manager, Hotel Nacional, Havana, i
- Cuba, as quoted in report of SA LABADIE, above. !
Ti57 PCI PEDRO P, TA APIA, Racing Director, Orlental'Park !
- Race Track, Havana, Cuba, as 1n the - above report of |
SA LABADIL. *
" T-58  Former SA GEORGE MC SWAIN, as in Bureau 1etter to Legat,
o Havanas dated March 5, 1958, cuptlonbd ”AMWRICAN ]
. . GAMBLING- nCTIVITIEb IN CUBn." -
| T-59 Dallas PCT FRANK ﬁDWARD LOBIANCO, as iﬁ Dallas airtel
’ Fcbwuawy 26, 1038 -
?‘g\
‘ N\ : _ ~169-
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T-60

T-62

T-64
T-65
— ‘ ‘T~66

o T-67"
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T=-61.

1
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AL 62-1152

,JOHN'FORMATO, farmefly plmp, gambler and racket. operator

in Binghamton, New York area, who has been working
legitimately near Buffalo, New York, for the past five

years, | ' : JFK Act 5 (g) (2) (D)

Boston PCII as set out in report of SA

.EDMUND L. MC NAMARA, ‘May 5, 1658., Boston,

‘Albany Confidential Informant AL 2990-C, a leading

gambling operator in Saratoga Springs, New York, and
former well known bootlegger and owner at one time or

another of three of the most prominent gambling

caginos in Saratoga Springs when Saratoga Springs was
"open" and. considered-in the past to be a major hoodlum
although now "lIegitimate." ‘

Boston Confidential Informant BOS 692-C,

Albany Confidential Informant AL 2841-C,

‘Kansas City Confidential Informant KC 254-C.

ANTHONY FERTITTA, as described in Houston airtel to
Director dated May 29, 1958, captioned "TOP HOODLUM
PROGRAM = WEEKLY SUMMARY," o
Philadelphia PCI JAMES VINCENT DE ANGELIS, as set out.in
Philadelphla airtel to the Director dated March 28, 1958,
captioned " TOP HOODLUM PROGRAM, WEEKLY SUMMARY,"
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